
SRECANJE OTROŠKIH IN MLflDINSKIH PEVSKIK ZBOROV OSNOVNIH SOL NAŠE OBCDJE

Letos bistvene spremembe
ZKPO občine Ljubljana Moste-Polje je 16. aprila pripravila sed-

mi nastop otroških in mladinskih pevskih zborov osnovnih šol naše
občine. Letošnji nastop je bil vsebinsko drugačen od prejšnjfli, saj
je bil prvič organiziran kot srečanje in ne kot revija. Spremembe so
bile najbolj veseli mladi pevci, katerim je bila prireditev v prvi vrsti
namenjena. Vsi pevci so sedeli v dvorani in so slišali celoten pro-
gram. Tako so spoznali nove pesmi, pa tudi kaj zmorejo drugi
zbori. Primerjali so lahko program in izvedbo; obenem pa je bilo
dobro organizirano prihajanje in odhajanje zborov na oder in z
njega, oziroma njihovo gibanje po dvorani tudi svojevrstna paša za
oči. In ker otroci ,,poslušajo" tudi z očmi, se je bilo oiganiza-
torjem najbtž vredno potraditi za tako obliko nastopa.

Nastopilo je osem otroških in
trije mladinski zbori. Naše šole jih
imajo v resnici sicer precej več. Ker
pa teija nastop na taki prireditvi
neko kvaliteto, vsi niso mogli na-
stopiti, čeprav sicer redno delajo in
nastopajo na šolskih prireditvah.
Cela vrsta podružničnih šol pa ima
tako majhno število učencev, da iz
njih ni mogoče sestaviti dobrega
zbora. Škoda je le, da nekatere ve-
like šole niso uspele poslati na sreča-
nje več kot en zbor. Šolo J. Moškri-
ča je zastopal samo dober otroški
zbor, čeprav so prejšnja leta pozna | :

njen mladinski zbor prek meja naše
občine, tja do republiških revij.
Tudi šola V. Pregarc je predstavila
samo dva otroška zbora. Sola Kette-
ja in Murna ima sicer dober mladin-
ski zbor, a kje je bil vsaj še en otro-
ški zbor, ki pomeni dopolnilo mla-
dinskega.

Vsi zbori so bili za nastop solidno
pripraljeni, program je bil dobro iz-
bran in tudi izvedba je bila na do-
stojni višini. Klavirsko spremljavo
sta prevzela prof. Silva Hrašovec in
prof. Miro KokoL. Za zaključek so
ob spremljavi haimonikarskega
orkestra glasbenc šole Moste-Polje

zapeli vsi pevci skupno pesem.
Srečanje je bilo rezultat cetotnega

sistematičnega dela aktiva zboro-
vodij, ki se jc na pobudo komisije za
glasbo pri'ZKPO prvič sestal že lani
v oktobru. Zborovodje so takrat iz-
razili željo po organiziranem načrtu
dela, izpopolnjevanju strokovnega
znanja ^in spoznavanju zborovske
literature. Zato je aktiv organiziral
študijske sestanke, strokovno vod-
stvo teh pa je prevzel pro/. Miro
Kokol. Zaiadi vsebine dela in ra2-
ličnih problemov pri delu z zbori, so
bili sestanki deljeni. Zborovodje
podružničnih šol, ki delajo v diu-
gačnih razmeiah, so se zbrali po-
sebej. Zborovodje so bili z delom ža-
dovoljni in želijo v prihodnjem šol-
skem letu na svojih aktivih zvedeti
še nekaj o ritmični in melodični
vzgoji, osnovah dirigiranja in teoriji
glasbe nasploh. Komisija za glasbo
pa želi s tako organiziranim delom
povečati število nastopajočih zbo-
rov in še izboljšati njihovo kvaliteto.

Letos so nastopili otroški zbori
osnovnih šol Vide Pregaic, Sostro,
Polje, Jožeta Moškriča, Zaloga in
Dolskega tei mladinski zbori z
osnovnih šol Sostro, Polje ter Kette-
ja in Murna.


